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Skovparken afd. 14 

Referat for bestyrelsesmøde d. 14/11-23 
 

Sted:  Skovbyhus  

Tilstede: Karina, Knud, Kay, Leif, & Nadia  

Afbud: Jette & Jesper 

 

1. Valg af ordstyrer 

- Karina 

2. Siden sidst  

3. Godkendelse af referat 

- Referatet fra sidste møde er godkendt 

4. Orientering fra formanden 

-  Der er blevet købt nyt service til Skovbyhus i kælderen. 

- Legeplads og parkering ved Marslevvej. 

o Byggeriet er blevet forsinket grundet vejret.  

- Nyt CTS-system i nr. 20, 40, 50 og 60. Nr. 10 og 30 er på vej. Det nyes system fungerer 

godt i forhold til det gamle.  

- Der er problemer med for meget vand i overflade vandbassinnet ved byparken 1. Der 

bliver arbejdet på en bæredygtig og vedvarende løsning på problemet. 

- Børnehaven ved klyngerne har kontaktet Karina, i forhold til Lusia optog.  

o Børnehaven har valgt ikke at holde Lusia optog, som de plejer, men i stedet vil 

børnene gå rundt og synge julesange i klyngerne. 

- Juletræsfest d. 9/12, invitationerne er på vej ud i postkasserne.  

5. Evt. 

- Problemer med affald i området 

- Ladestander 

 

Referat skrevet af Nadia  

 


